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MrEtxow PfutokóI Nr xl-\'l/2014

z s6ji Rrdy Gbiry Melkół
ż dlh 3l n.rct 2014 mk!

seŚ.ję otwoŹyla Pei Helem Ańynowicf . Z6Ępca |Źewodniczące8o Rady cńiÓy
Mietków s]owmi ..otwicm scsję Rady oniny Mie&ós*' pżywil' mf'stkiclr zebleych,
ń! iÓds|awie Iisty ÓbecnÓści slwierdzil quom i pŹcdslawila poŹĄdek obad:
1' ?odjęcie uchwaty w spmwie miany budfetu gmin' na 2014 !ok'
2. Podjęci€ uchwab' w spmwie udzielenia pomocy nnmoscj Po$ia1oBi
wloc]awskienu m budowę i ozwój systeńu Inromeji Presl'zemej woslP
3' Podjęcie uchvat' w sprawie Pyażenia zgody na l9odrębniflie w budzecie gńiny
środkówstanowiących nmdlszsoiecki'
'1. Podjęcie ucbv!ły q Śp@rvie pŹyjęcia omimeBo Plocranu Pronblq'ki
Roeiv}avmia Prcbl€mówAlkoholo$1ch i NakofuMii na 20l4 @k,
5 Podjęcie uchwały s spńwje *!r'nia zgody na sprzdaż nieruchońości gmto$'ej .
dzialka m.|27151 polożonej w oblębi € Domanice śańÓ9iąĆej łlasnośó Gminy Mielkósl
6 Podjęcic uchwaly w sprawic $ryEżenia zgody na spl&daż niefucnoności gnntowej .
dzialka tr 427152 po|ozonej w obĘbie Donanice slaroMącej wlóność Gniny Mictków
7' Podjęcie uchvaly B spras'ie iy!'Enia zgody na sp!rcdu nieruchomości gruntoNcj .
dzialka m 427153 polożonej w obrębie Doneice slanowiĄcej w|$nośó Gnńy Mielkó(

Podjęcie uchł2ty w sprawie w}'rżenia zsody na spżedaż njeruchoności eruntorłTch
.]fia]k' ft 427/56 i dzi'ka tr 427157 polozonych w obrębie Dofuarice stmowiących

wl6ność cminy MietkóB'
9' Podjęcie uchvaly w spBwie uNvożenia na obsme gniny Mie&óq q Dońu
?omocy spolecmej ,JÓn nad zaleweń.. w Boluygnielvie odrębneBo obwodu glosow&ia ł
$'ybor.ch do Pelmentu Empejskiego aządzonych na dzjeń 25 ńaja 20l.l r''
l0. wńioski i inte'lelacje ildńyc!
11' sDra$ óż!e'

w &iąfku z prowadz€nich do poŹądku obnd doda&orvego puŃtu z.ca ?ŹewÓdnicfąc€go
Rad' cminy Mietków zarządfila głosowmic'
Gloso$aIo l3 ńdÓych oddano 13 g]osóy,,za','
z ca P%wodniczącego Helena ArtymoviĆf slwierdzila, że poŹądek obFd mstal pŹyjęty

' Uchwala w sprawie himy budżeru gminy na 20] 4 rok
Regina ozga skebnik cnjiny lr&dstawila pmjc(t uchwaly oru łYjaśnila ż cregÓ
Ęniloją dokome mimy rv budżecie'
Hclcna Aqmo$icz ffóciła się z p}tmiem dlacfego miejsza się subwcńcja?
stebnik lminy odpowiedzia]ą że subwencj. oświatowa konlrolomra jeś na podstawie
spEwozdń oświatoqcb
heneusz sloma seklelM gminy dodal. ,' dniejszy]a Śię licfba dzieci m teEnie gńńy'

clososalo ]3ńdńtch oddano l] g]osów,,2','
z.ca PPf,sodniczącego Helen! Artyńołicż stwirrdzi]a' że uchmła zośala podjęu

UcnwaIa w spnwie u.lzi€lenia pomocy nnmsowej PoMalowi wroclawskieńu ńa budowę
i rzwój syŚtfulu Infom&ji Pt&smenńej wosllr'
Rcgina ofBa skarbnjk sminy puedstaBila prcjekllchwały, Poinfomowała IóMjeż' że
ŚyŚeń WosIP jest Fdnyn 2 ńajlepsz'ch dfia|ających syslenóE w Po|sce orż żE m j€go
ulrz}mdie i rozwój składają się wszyŚkie gminy powialu s'rcclavskiego.



G]osowa]o l] ndnycb - oddmo L3 glosów.'z'.'
z"ca |zełodnicłego Hel €na Ańynowhz stwierdzila, ż€ uchqata zosial!.podjęta

Uchvała w spńwie tryĘżenia zgody na ł'odĘbni€nic w budżecie gniny środkó$'
sktrowiących fundusz solecki'
Regira ozga - sktrbnik gniny pŹedstawila pmjek uchwary olŁ ayjadoniła. ż nastąri]a
miea N!!sy o funduszu soleĆkie' dzięki czemu będzie ńożńa dokonlavać pŹesunięć o@
że gnina olż)ma o 1o puntlów % więk9y zwot od 2015 roku od sldatkormyclr śrcdków
na cele fundusn soł€cIdego'

Głosowalo l ] radnycn - oddfuÓ l3 g]ÓŚów ..2,,'
Z{a PŹewodnicząc.go Helefu Aftynowicz świedziła że uchwala zoŚała podję1a

Uchwala w spnwie Przyjęcia cminnego Piognnu Pro,ilatlyki Ro^'iąu'avania Prcblenów
Alkobolo*rch i Ndkonmii na 2014 rok.
z.ca PŹewodniczącego Helefu Anymowicz poinfomowala, re jest 1o taki Mm progĘm j ak

Ama Bmn]ra Rdna fap}ta]a czy znienil się plm qydatkół v stosunku do ubieelego rcku.
skdbnik gniny odpowiedzialą żl je$ lo ń! ukiń sdyń pozlomte'
Z.ca Przewodnicfącego - Helena Ańynovicz p@dslaviła prcjekt uchNa}y.
olosoNa|o 13 ńdnych oddeo ]3 glosów,,za.''
Z.ca P@wodniczącego Helena Anyno}'icf st}ierdzilą żE nchNa|a 4stala podjęla

Uchwa]a w spńwie B1laenia zaody m spŹedaż nieruchomości clmlowoj . dzialka
nr 427l5l polożonej s obĘbie Domanicc stmowiącej w]asność Gniny Miet(ó{,
vójt \Yj!śnił. że dzialka .l27l51 powslala z podzialu dzialki' hóń w prz'sfłości będzie
dogą lączącą rejon 2 dogą wyń&zoną w lej chwili plrez lowial m obgdze ogródkćw
drialko *ych. letnhkosych RfCW
z'ca P@wodniczącego Helen! Ańymowicz pŹedstawi]a prcj€k Uchwały'

Glosor€ło ]] ndnycb oddmo l]] glosóq.'z'.,
z.c! lzewodtriczącego - Hel€na Aityńowicz slMddzi]ą że uchwala zosta|a podjęla

UchwaIa w spraNie wyr&!Ója zgody na spŻedaż nieruclronrości grutowej . dfiałka
ni 427152 polożonej w ob!ębie Dommice śanowiąccj wlasnośó cniny Mielkóv
wójt $ afiił' że d'alka 427152 fustala łydziclona z dzja]k] 427l]9 ze lvzględu na poĘebę.
czy tez bezPiecuństwo doslępu do jezioń Ód stońy stlnicy Polskiego Związku

z.caPŹewodnicząĆego HelenaA.tfnowiczpŹedstawiłaploFkuchwary'

G]osowało l] radnych oddano l3 glosów'.a,,'
z.ca PŹewodniczącegÓ ' Heleń' Ańymowicz śŃedziła. że uchwala fośa]a podjęb

Uc]rwała w spnwie wyiafeńia zgody ńa sprzedł nifuchoności gruntoMj . dzia]ka
nr 42?/53 położonej w obĘbie Domaice stanowiącej rłIa$ośó cmily Miclkósl



vójt ryltunaczy}, iż działka'|2715] slanoivi w duej części $'odę' któn okala b.zpośredńio
cypel' w lym roku ze szględu na decyzję qodno pń$tą mieliśńy okrję fobaczyć tą
dzialtę bez sody'
z.ca Przevodniczącego . Eelena A.Lyńowicf przedsBljld plojekt uchwab''

Głosowalo l] radnych oddao l] glosóv,'a',' l glos ''pŹeciw,'' l elos ''*stźynujący

Z.ca Pzcwodnjczącego . He|ena Alt'nowicf slrvierdalą że uch$ała bstala podjęta
wjększością glosw.

Uch*'ala w stńwje wyluenia fgody na spEdaŻ nieruchoności grunlos!Ćh dfialk!
nr 42756 i dzia\ltat 42J |57 pdożonych lv obĘbie Domanice stmo}iących wlóność cniny

wójl ł]jaśnil. że dzialka 427156 powstala z podziału drcgi' v ]ł}niku tego podfialu
utwolzono d'alkę 42715 5' klóra jesl drogą pro$adzącą do Polskicgo Związku wędkaukiego,
a dfia|ka427/5ó jest odiębnądfidką pascnr betonu.
Eetryk Kźm'crĆ7Źt ńdny zqńcił się z ap)'raDiem. dlaczego drYie dzialki podejmosme
Śąwjednej uchwale'
wójt łyjśnil' żc jcsl to w zaad'e jeden (onpleks

' sekelaŹ gminy podkreślil, Źe nie na sensu sfsla$'iać tych dzialek osobno do spżedaży'
KŁińie' Pol!ński mdny fruócił uMgę. że na|oza|oby w]'l'czyć ściczkę'
vójl zmezy|' - doŚap do linii bŹegowej zosla] zbezpieĆfony pÓp.fez pÓdfia] dfialki
.12?/46 oraz 427139' w B]rliku tego pÓdziałl połsbła dzialka 42715 8' któIa .d drogi, dzja}ki
nr42?/55. pbvadzi do linii bŹegovej jeziora niea]eżnie od pozionu wody ]vjezioże' wójl
poinforbowal, iż poErcjalny nabywa dek|aruje, że utwoży sanr ]Y t)n miejscu
cytviliawane warurki do wędkoweia'
KeimieŹ Poleski zŹnaczyl, że będzie lo laka Mm s},lurcja, jaka nra niejs€ z .walmaem'

Z ca Przewodniczącego Holena Ańynowicz pŹedslawila prejekl uchq?]y

closoqalo 13 mdnych. oddano 11 B]osów,'a,,' 2 g]osy,,pŹecn/'
z'ca ljŹcwodniczącego Eelena Ańynowicz stlvicrdzila. re uch$€la zosla]a podjęta
$iększÓśĆią glosóq

Uchyala w Śpn*'e ut*'oŹenia nB obsuŹe gniny Mietków v' DoDu Pomocy spoleczn€j
: "DÓń 

fud za|even' w BoŹygniełic odrębncco obsodu g]oso"ania { $ryboracn do
Parlamenru Euopejskiąo ffuządzonych na dzień 25 ńaja 20l4 r,
wój| YTj!śnił' że ze wględu na |akt, iż na rcrenie Donru lonocy spolecfnej ńiesfka vĘcej
| ' '  L .  oĘób ra|ł)  L 'wÓ ' , J .  doda l lov)  ob{od E 'o 'o ld ja '
Z'caPżewodniczącego Helcna,Ą..'mÓwiczpŹedstalvilaprojekl uchw.ly,

Głosowało 13 ndnych oddao l] g]osów,.u,,'
z * Pueqodn'czącego - Helena At.ymowicz st\ieldzila, że uchvala zost!ł! podjęla

wójt zrnaczy]. Źe \hioski i nrt€ryelacje ndnych fosta]y onówiole na ws!ólnym

Helena Atymowicz. z.ca PŹewodniczącego poprosi]a o zabfuie glosu przez Miroslała
sBłskiego DyrektoE omimego ołodka Kultur'' w Mie&owic'
Milos]aw slawski pŹedstawi] nisbrię i sp.!łozdfuje z progI@u PRow 2007.2014.
Poiniomowa]' ż. do stowdzysrenia LGD slężmi€ pżysl4pił na plze]onie 2007'2008 rcku'



zwócil uwagę, że \a PRov istieją 4 osie ore ze stwoŻono dokmcnt bey pod ń@vą
Loka|na slrategia Rozivoju' który jest badzo wuny i obowiąnF jeszcu pŹef ten rck'
D)Tektor Maczył. iż jego zdmiem gnina Mietkós ł pżyladku odńowy qsi slczdpała
ma]<syta]nic środld, a nawl udało się otlz}Tać ok' 20'000 f} więcej Powiadoni|. że w 20] l
rcku zoslał lo\oley na wiceprefesa sloMzyszenia LGD ',s]ężmjc., dzięki czdu foa
wpływ na lo jał fuŃcjonuje LsR' LGD *rdało wicle !Źewodników, brcsuur ksiązek
kuchmlrich' Ędzie ró\anicż rcalifowey nln piomoĆyjn)'. w klóIyn enrńa Mietków będzie
mi4 sBój odcinek' Ponadlo lowslał po al furyslyczny. kóry odwicday jeŚl pŹez rviele
osób, udało się wyllomowaó gmime almkcje, nie tylto abylki. DyEklor poinformoyał' że
Leadel się lończy. ale zośalo jeszce ok' 530 lys'. klóIe Agencja ReŚnrtturyacji i
Modemifacji RolnicNa 7n(ydowala sĘ pŻekazać Nstępnie dyre(tor pikdslavil
prąenlację odnośnir prcj€któW łealizowmycn i niezrcalizowanyĆh w tlakcie tMnia
PRow wyjaśnil IóMież. że do lcj poly m konto gńińyjat i imych podniotów klórc w
ińieniu gniny sklada]y $'niosti Nplynęlo 43l'548,65 fI. a do końca lrwmia poiektu
powimo }p\rnąÓ ok 804 lys' z]' w pżysĄm okrcsic progimowania LcD na się śać
prawdopodobnie końóIką roeoju loka]neco, nada| będzie moaa aplikować o picniądze
wlacając do leDalu j30 lys' d}rektoI loin|omoqal' że pieniądze lc majĄ być pżefńaczone
na Male prcjekry' w dahzej tolejności dylekor zwóci| się z pośbą o pż.niesienie
pleniedfy pi2ezńaczonych na lealizcję dożynek na o€anizację lowej inprezy Donanickie
bzt. ża! na pryBotowmje doz]nck fo$anie napigny Miosek na Małe pojekty, Na koni€c
dltklol coK w Mie&owie Óznajni], re astab, rv-wodrębnione godfiny dla ńlodzieżx jako
god'ny świetlicy siejskiej o@ rczdal febmyn ulolki 2apr6ające na Akgdenię uJolnego
czasu o!Ł na vI Mietkotki stól Melkfuocny
Helena Anynowicż zcg PrzewodnicząĆego Rady cminy podziękow.ta Pru M'

wójt oświadczyl' że prcśba d}tektora ńusi zoslać puemyślma'
Edward Kasse. Z c. Puesodnicząccgo Rady cmińy fpoponormł aby decyzję podjąÓ l0
tBietdapmdlozpoczęciemMietkowskiego stofu wielkbocnego'
Bożena cap Bdna zaacfyb, że pŹy iohowie powima byó lal.że Pmi sk'bńik'
wójt podsumoNd, że rdFowiedź w Ę spmlvie dyreklor LŹyska l o kqielńa'
Pawel vaclawek ' fulny zwócił się z pimiem w sprawie ińpĘzy r\rzysŹofiada'
Mircslaw stawski D'Iekor ooK odporvicdfial, fe die m pieniędzy na orgmizcię

wójt odpowicdzial' że lMają caly cfs pncę ńad opt'naliacj ą pod atku vAT i być moż.
pojawią się jakieś pieliądze 2. zwrotu poda(u'
Mdek KoŹiński - so]lys wsi Prcszkowice zapyał czy cypel q1kuluje Polski zwivck

wójl odpowied2i.]' że Pzw N}TaziI ushe zińleiesowmie w spErYie dwóch dfiat€k' Będzie
srycena! !I&taĘ i ł1€dy Ńzyslko się ok&e'
Marek KoŹński pŹedsiatvil probleń fwiąay z ograniczenien ełentualÓego wędkoNmia
na cyplu i zarybimień wód w Ploszkowiach'
Ryszaid Lącz fqńcił się f pmśbą do dyrekton coK B MietkoMe o uyskanie zdjęć
f otwarcia UŻędu 6niny'
zo6a Bogacz - mieykeka wsi Milin pŹedsiatłi]a srvój lroblenr z dwiena sąsiadkmi,
polcgająĆy na podlerv&iu pŹozjedną sąsiadkę ore puesunięciu glmjc pŹcz diucą Pei
BÓgac2 zwóciła się 'lo wójta i iadnych o skjelowfuie spmB-1 na drogę cywilnoPlaMą
Nalęlnie poinfomowa]a' że na wsi dzieje się coś d'wncgo, poniewŁ zdychają jej
zwis4la' omjmiła. że ocfekuje ponocy w tati Śposób' aby zob|isołać sąsiadkę do
prawidlowego puebieau armic' Kokjno Nyjaśni]a' że lży lata tomu lrzekŁIa dogiej
sąsiadĆe swoje sae rymx hóre nożna by]oby nodernifowaó i łltÓŹlsuć' Ponadto
sąsiadka no dach pokriy clcmiteń i {oda z 'lgchu leje się na jej poseŚję' Pani Bogacz
zMóci]a się lałr z prcśbą r vzięcie pod uwagę vyczyszcznie zbiońita m zatolu
ul. Mierkowskjej i ul. chropsriej.
wójt odpołiedfial' że zleci] jnż vlkonmie kogtolysu pokrycia lego zbiomika betonen' co
do dwóch spBw k1óIe pŹedstawi]a Plni Bo8rcf omjnil' że jeśli chodfi o odlworai€



glmic to nie na l*ich konpdencji' aby móc w lyń ua*lriczyć. ż kolei co do dachu
v1jafii], że ten probl.m jest Frez niego widziey. rozmawiał w lej spBwie z wlaścicielką
i na dekldację uslną że zoŚlmie to mbione'
Pmi zofia Bocacz odpowiedziała. ze nic mzmie dlaczego ńie zosla] do niej vyslany kloś
z urzędu y celu pŹprowadzenia wizji lokalnej,
tlelena Aq,nowicz z ca P@$'odniczącego Rady Gńiny oaajmila, żJ póbowala być
negocjatoren poniędzy Pfuią Bogacz a sąs]adkmi, których dolyczy konflik oru prcsiła

Pani zo'a Bogacz oznajmila zcbrmyn o ódadżeniu plrez sąsiadkę dŻew pod Fj oloani'
Eligiusż tładoń soĘs wsi Mfuiów poinfomowal' żc w Meiowie pŹy nmerz 35 pękla
dloBa' mócil uwagę na sllarvę cfyszcrcnia rowów o@ zap'tl czy cńina plańuje dzia]anie

wójl odpÓłiedzial. że jest to tmat na oddzielną dyskusję oraz Poi.fornos'al' iż sŃlka
wodna kor4sta w dużej ńielre Dje lylko z€ skladek io|nikó*' od hektea' ale róstież
z fundugy feMęIraych' vyjaśnił, Z jesl to tnat do pmdyskutowmia z nieszkańcmi'
sekelŁ gńiny omjnil' zo połiat od dwóch bądź rmch lat dofinmŚoMje spó]ki wodńe.
Ryszard Łącz radry zMóĆił się z prośbą o vTcięcie .lrzewa pŹy posesji leslt Kól
ł Mmiowie vielkim oIż mocoweic luslra uliĆbego, któE spadto podcas ostatnich

Maiek Kolziński - sohys sj PDszkowice zap],1ał czy ńożna wyciąć sŃhe }onary dębu w

Edward Kósan z.ca Pżevo]jniczącego zalrknąl ob@dy sesji slowbi '.Zmykm ssję

NagEnie sesji Rźdy Gminy sleowi za|ącznik do prolokolu pły1a cD'

Rozloczęcie nagĄMńia: godz' t l :05
Zakońcrcnie nagrywania: godz' ]]:07


